
Odborná komise sekce Buggy 1:8 I.C. RC Autoklubu České Republiky 
Zápis č. 2/2007 

 
Jednání Odborné komise sekce proběhlo v místě konání 2. podniku zařazeného do seriálu 
MČR. 
Účastni: M. Bayer – Auto RC Slavkov, V. Zeman – 1. PTS Táborník, J. Kapička – Bohemia 
Racing, P. Dworschak – RC Autoklub Praha, M. Marhoun – Hobbylend ČB, L. Kulhavý – 
RC Crash Team, P. Klatovský – Mini RC klub Benešov, A. Dubák – Bengii Příbram, 
František Mazanec – MK Veselí nad Lužnicí,  
 
Dne 5. května se sešla odborná komise na dráze klubu Hobbylend České Budějovice. 
Důvodem schůzky odborné komise bylo vyjádření jednotlivých členů k situaci, kdy byla 
dráha mokrá a vracející se déšť vedl k pochybnostem o regulérnosti závodu (nad dráhou se 
snášela mračna a pršelo). 
Členové odborné komise nadpoloviční většinou odsouhlasili zrušení závodu.  
Náhradní termín konání závodu bude upřesněn dodatečně. 
 
Zpráva předsedy sekce: 
Neuskutečněný závod zařazený jako druhý podnik do seriálu mistrovství ČR byl zrušený po 
opakovaném svolání odborné komise v 8:00 a v 9:00 hod. 
Odborná komise nadpoloviční většinou hlasů (M. Bayer byl proti a J. Kapička se zdržel 
hlasování) odsouhlasila zrušení jak sobotního závodu buggy, tak nedělního závodu traggy pro 
nesjízdnost dráhy způsobenou nočním deštěm. I přes to, že déšť chvílemi ustával předpověď 
počasí nebyla nikterak příznivá. 
Musím však konstatovat, že připravenost pořádajícího klubu byla nulová, a to i přes to, že 
dlouhodobá předpověď počasí jasně ukazovala na fakt, že sobotní závod se pojede za deště. 
Krom skutečnosti, že pro jezdce nebyl připraven dostatečný prostor pro vybudování dep 
(neposečená louka), nebylo ze strany pořadatele učiněno ani minimum pro to, aby se závod 
mohl odjet. 
Ředitel závodu a členové pořádajícího klubu do místa konání dorazili se značným zpožděním 
(7:40 hod.!) a ani dráha nebyla pro trénink, který byl avizovaný na sedmou hodinu ranní 
připravena (nebylo připravena časomíra a ani nepostradatelné zázemí). Zástupce domácího 
klubu hlasoval pro zrušení závodu!!  
Apeluji tímto na ostatní pořádající kluby, aby pro závod připravovaly co nejlepší podmínky, a 
to s dostatečným předstihem. 
Rád bych ještě zmínil fakt, že rozhodnutí většiny členů odborné komise se nezakládá na 
názorech jezdců, které zastupují, ale na subjektivním pohledu na danou problematiku. 
 
 
V Praze 6. května 2007 
 
 
Zapsal: 
Zdeněk Kapička 
Předseda sekce Buggy 1:8 IC 
 


